
Zápis z 10. jednání KSZM-MA21 ze dne 2. 10. 2024 PlO-449662/2024

ZÁPIS

z 10. jednání Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 (KSZM- 
MA21),

které se konalo 2. října 2024 v Základní škole V Rybníčkách, V Rybníčkách 
1980, Praha 10 - Strašnice

Přítomní členové komise: RNDr. Tomáš Janík, Ph.D., Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Renata 
Chmelová, Bc. Jakub Fraj, Mgr. Karin Marques, Bc. Kateřina Vávrová, Ing. Jarmila Bendová, Ing. 
arch, et Ing. Lubomír Bača, Mgr. Lucie Buchtíková
Online připojení členové komise: --
Omluvení členové komise: Mgr. Lucie Loučková, Ing. Jana Komrsková, Mgr. Marek Reimer, Petr 
Kopecký
Neomluvení členové komise: —
Hosté: Mgr. Luděk Doležal
Jednání komise bylo zahájeno: 17:02
Dle §6 odst. 6 JŘ konstatováno: Komise je usnášeníschopná.

Program: schválené body jednání

1) Schválení programu 10. jednání KSZM-MA21
2) Představení aktivit ZŠ V Rybníčkách - Planeta Strašnice
3) Průběžné plnění Plánu zlepšování 2024
4) Hodnocení plnění Akčního plánu SPUR za květen až srpen 2024
5) Strategie tour
6) Různé, diskuse
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Průběh jednání komise včetně stanovisek

Jednání bylo zahájeno hlasováním o účasti hostů - Mgr. Luďka Doležala, ředitele ZŠ V Rybníčkách 
- na jednání KSZM-MA21.

Procedurální hlasování o účasti přítomného hosta na 10. jednání KSZM-MA21.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

Procedurální hlasování o schválení zápisu ze zasedání dne 3. 6. 2024.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

Ověřovatelkou zápisu byla navržena Mgr. Lucie Buchtíková.

Procedurální hlasování o návrhu na stanovení Mgr. Lucie Buchtíkové ověřovatelkou zápisu.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0
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1. Schválení programu 10. jednání KSZM-MA21

Procedurální hlasování o navrženém programu 10. jednání KSZM-MA21.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

2. Představení aktivit ZŠ V Rybníčkách - Planeta Strašnice

Ředitel ZŠ V Rybníčkách Luděk Doležal, představil aktivity školy v oblasti životního prostředí. 
Impulsem pro vznik aktivit byl zájem studentů o krajinu a životní prostředí v okolí školy. Hlavní 
akcí bylo letní kino s promítáním filmu Planeta Praha. Film zhlédlo více jak 250 diváků, a i do 
budoucna škola plánuje další zajímavé projekce. K letnímu kinu se připojila i výstava návrhů, jak 
si studenti představují budoucí vzhled okolí školy. Pod vedením odborníků se během podzimu 
uskuteční série různě zaměřených procházek po okolí. Škola se 2x ročně připojuje k akci Ukliďme 
Česko.

Podněty ze zasedání komise:
Bc. Kateřina Vávrová vznesla dotaz ohledně využívání Fitness plácku - projektu podaného 
v rámci participativního rozpočtu Moje stopa 2018.

Diskuse: Ing. Milan Maršálek, RNDr. Tomáš Janík, Ph.D., Bc. Kateřina Vávrová

3. Průběžné plnění Plánu zlepšování 2024

Milan Maršálek uvedl, že Plán zlepšování 2024 byl představen na březnovém zasedání komise a 
nyní se předkládá jeho průběžné plnění. Plán je rozdělen na tři oblasti - Participace a podněty 
veřejnosti, Udržitelnost a cirkulární ekonomika, Strategie a koncepce. Milan Maršálek shrnul 
plnění vybraných bodů.

Podněty ze zasedání komise:
Mgr. Karin Marques požádala o projednání tématu Školní ulice spolu s anketou k akci Školní 
plácek na dalším zasedání komise.
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Diskuse: RNDr. Tomáš Janík, Ph.D., Renata Chmelová, Mgr. Karin Marques

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise bere na vědomí průběžné plnění Plánu 
zlepšování pro rok 2024.

"KSZM-MA21 bere na vědomí průběžné plnění Plánu zlepšování pro rok 2024"

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

4. Hodnocení plnění Akčního plánu SPUR za květen až srpen 2024

Milan Válek z oddělení strategického rozvoje a participace uvedl, že Akční plán na rok 2024 se 
vyhodnocuje ve 3 fázích, přičemž nyní je komisi předloženo vyhodnocení jednotlivých projektů za 
období květen až srpen. Milan Válek krátce shrnul, že Akční plán 2024 je prozatím plněn. Ve 
čtvrtině milníků bylo ke konci srpna 10 projektů, 23 projektů je již v polovině realizace, 15 
projektů je plněno na 75 % a 4 projekty již byly finalizovány.

Podněty ze zasedání komise:
Bc. Kateřina Vávrová upozornila na nutnost projednat připravovanou anketu „Spokojenost 
zaměstnanců" se závodním výborem odborové organizace.

Diskuse: Bc. Kateřina Vávrová

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise bere na vědomí plnění Akčního plánu SPUR 
2024 za měsíce květen až srpen.

"KSZM-MA21 bere na vědomí plnění Akčního plánu SPUR 2024 za měsíce květen až 
srpen."

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0
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5. Strategie tour

Jana Martínková, z oddělení strategického rozvoje a participace, představila informačně 
osvětovou kampaň Strategie tour Malešice. Smyslem akce je přímo v ulicích představovat a 
diskutovat s veřejností o projektech realizovaných městskou částí Praha 10. Informační kontejner 
bude umístěn od 7.10. do 17.10. 2024 v blízkosti autobusové zastávky Plaňanská a každý den se 
u něj budou diskutovat jiná témata. Na místě se budou každý pracovní den od 15 do 18 hodin 
střídat jednotliví gesční radní a zástupci odborů. Pro veřejnost budou k dispozici projektové 
karty, brožury a letáčky, a jedinečná možnost probrat své podněty k životu na Desítce přímo s 
kompetentními odborníky a politiky.

Podněty ze zasedání komise:

Diskuse: Ing. Milan Maršálek, Renata Chmelová

17:45 odchod Bc. Kateřina Vávrová

6. Různě, diskuse

• Aktualizace Strategického plánu - shrnutí dosavadního procesu, nyní příprava a 
schvalování textů, následně představení v komisích a výborech

• Evropský týden udržitelného rozvoje - rozličné aktivity městské části i spolků převážně 
ve druhé polovině září

• Kafe na úřadě - opakované setkání s veřejností je plánováno na 21.10. od 16:00 do 
18:00 na radnici

• Areál Gutovka - pro připravovanou koncepci rozvoje areálu se během září uskutečnilo 
dotazníkové šetření, cílem je získat vhled uživatelů areálu a zároveň prověřit urbanistické 
a ekonomické hledisko provozu. Součástí prověřovaného území není podchod pod ulicí
V Olšinách. Koncepci zpracovává společnost 4ct. Je zájem na udržení veřejného 
charakteru areálu a na případnou revizi jeho programové náplně. Zpracovaný koncepční 
dokument bude zařazen na program některého z dalších jednání komise.

• Další jednání 13. 11. 2024 na radnici MČ Praha 10

Jednání komise bylo ukončeno v 18:08 hodin.
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Jméno, příjmení a podpis předsedy

Jméno, příjmení a podpis ověřovatele zápisu

Jméno, příjmení a podpis tajemnice komise

datum vyhotovení zápisu
9. 10. 2024

Součástí zápisu jsou stanoviska KSZM-MA21 č. 1 - č. 2
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 1

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/10/1/2024 

ze dne 2. 10. 2024

k „Průběžnému plnění Plánu zlepšování pro rok 2024".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ

„průběžné plnění Plánu zlepšování pro rok 2024".

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

9 9 0 0 0

RNDFťTomáš Janík, Ph.D.

předseda KSZM-MA21
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 2

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

č. KSZM-MA21/10/2/2024

ze dne 2. 10. 2024

k plnění „Akčního plánu SPUR 2024 za měsíce květen až srpen".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ

„plnění Akčního plánu SPUR 2024 za měsíce květen až srpen"

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

9 9 0 0 0

RNDr Tomáš Janík, Ph.D.

předseda KSZM-MA21


